
                                               P r o t o k ó ł  Nr XIII/2007

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 10 listopada 2007r. w godz. od 1100 do
godz. 1330 w Gimnazjum im. Niepodległości Polski w Woli Książęcej.
Sesję poprzedziła msza święta w kościele parafialnym p.w. św.  Apostołów Piotra i
Pawła w Twardowie.

 I. Otwarcie.
             Otwarcia XIII sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Czesław  Moch
informując, że na ustawowy skład 15 radnych na sesję przybyło 12, co stanowi kworum
zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.
Przewodniczący powitał: Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy,  sołtysów,
księży proboszczy  z czterech parafii z terenu gminy Kotlin, dyrektora Zespołu Obsługi
Placówek Oświatowych  i jednocześnie radnego Rady Powiatu, kierownika Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej, dyrektora Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin, dyrektorów:
szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkola, kierownika Zespołu Dzielnicowych w
Kotlinie, byłego dyrektora Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej , kombatantów i seniorów
oraz przedstawicieli prasy: Gazety Jarocińskiej i Życia Jarocina.
Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.
Nie przybył na dzisiejszą sesję radny: Dariusz Józefiak  i Szczepan Szymczak  ( radny Piotr
Wodniczak w dniu 24 października zrzekł się mandatu) oraz sołtys Janusz Sierański.

II. Przedstawienie porządku obrad.
             Przed przedstawieniem porządku obrad głos zabrał Wójt Gminy wnosząc o wycofanie
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.
Za zmianą porządku obrad głosowało 12 radnych.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Część uroczysta sesji z okazji Narodowego Święta Niepodległości.
4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XII sesji.
7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania

uchwał Rady.
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

- obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa naliczenia podatku
rolnego  na 2008 rok,

- określenia  wysokości stawek podatku od środków transportowych,
- zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie

ścieków,
- ustalenia opłaty za przyjęcie nieczystości ciekłych gromadzonych w zbiornikach

bezodpływowych dowożonych do punktu zlewnego gminnej oczyszczalni ścieków w
miejscowości Wyszki.

9. Wolne głosy i wnioski.
10.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej sesji.
11.   Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 12 głosami  "za".

 ad.3 Część uroczysta sesji z okazji Narodowego Święta Niepodległości.
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             W części artystycznej udział wzięła młodzież z Gimnazjum  w  Woli Książęcej.
  Przewodniczący Rady składając podziękowanie  za przygotowanie  programu słowno -
  muzycznego wręczył dyrektor Gimnazjum w Woli Książęcej wiązankę kwiatów, a
  młodzieży słodycze. Podziękowanie złożył również ks. proboszczowi Parafii w Twardowie.
  Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w
  obradach.

 ad.4 Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy.
           Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Józef Szymendera poinformował Radę, że
protokół z XII sesji  w pełni odzwierciedla przebieg sesji, wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół  przyjęto 12 głosami "za".

 ad.5 Interpelacje i zapytania radnych.
                    W punkcie tym żaden z radnych nie zabrał głosu.

 ad.6 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XII
sesji.
          Przewodniczący Rady poinformował, że  w okresie międzysesyjnym obecny był na I
Konkursie Piosenki Religijnej jaki odbył się w Gimnazjum w Woli Książęcej.
Uczestniczył w Zjeździe przewodniczących rad gmin i powiatów zorganizowanym w
Żerkowie  przez WOKiSS w Poznaniu. Tematem był budżet na 2008 rok oraz unijne
fundusze pomocowe dla samorządów.
Uczestniczył w posiedzeniach obu stałych komisjach Rady oraz brał udział w
przygotowaniu materiałów sesyjnych  i  organizacji sesji.
Informacje przyjęto bez uwag.

ad.7 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym oraz
         z wykonania uchwał Rady.

             Wójt Gminy  złożył   sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XII sesji Rady
Gminy oraz informację o wydanych w okresie międzysesyjnym zarządzeniach stanowiące
załącznik do protokołu.
Wójt poinformował Radę, że w okresie od ostatniej sesji między innymi dokonano odbioru:
kanalizacji na ulicy Buchalińskiej, drogi Kotlin - Twardów  oraz ulicy Polnej.
Poza tym Wójt zorganizował naradę koordynacyjną w sprawie oczyszczalni ścieków.
Z bieżących spraw, którymi Wójt się zajmował, to przede wszystkim projekt budżetu na
2008 rok i projekty uchwał podatkowych na 2008 rok.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag.

 ad.8 Rozpatrzenie projektów uchwał.
            Przewodniczący Rady poprosił  Przewodniczącego Komisji Planu Gospodarczego,
Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii obu komisji stałych dotyczącej projektów
uchwał.
Przewodniczący Komisji Zdzisław Wodniczak przedstawił pozytywną opinię obu komisji
Rady wypracowaną na wspólnym posiedzeniu tych komisji w dniu 8 listopada br. odnośnie
projektów uchwał, z tym, że komisje na wniosek radnego Szyszki zaproponowały  obniżenie
ceny skupu żyta  do 35,- zł za kwintal.
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Podjęcie uchwał:
1) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa naliczenia
      podatku  rolnego na 2008 rok.
      Uchwała Nr XIII/53/2007 podjęta została jednogłośnie  12 głosami "za".
      Uchwalona cena żyta to 35,- zł za q.
2) w sprawie określenia  stawek podatku od środków transportowych.

Uchwała Nr XIII/54/2007 podjęta została jednogłośnie 12 głosami "za".
3) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzanie ścieków.
Uchwała Nr XIII/55/2007 podjęta została jednogłośnie 12 głosami "za".
Zatwierdzone taryfy to:

   - za wodę - 1,60 zł  za m3,
   - za ścieki - 2,00 zł za m3 ,
   - za ścieki od osoby za miesiąc - 4,00 zł
  plus 7% VAT.

4) w sprawie ustalenia opłaty za przyjęcie nieczystości ciekłych gromadzonych
      w zbiornikach  bezodpływowych dowożonych do punktu zlewnego gminnej
      oczyszczalni  ścieków w miejscowości Wyszki.
      Uchwała Nr XIII/56/2007 podjęta została jednogłośnie 12 głosami "za".
      Ustalona opłata to 3,00 zł za m3 ścieków przyjętych  do punktu zlewnego gminnej , plus
      7% VAT.
Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

 ad.9 Wolne głosy i wnioski.
                         Sołtys wsi Sławoszew wnioskowała o naprawienie  lub wymianę pękniętej płyty
          betonowej  na dolince w Sławoszewie.

             Janina Grala - była nauczycielka Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej
wnioskowała o zawieszenie łańcuchów plastikowych  w miejsce ukradzionych żelaznych
przy pomniku Powstańców Wielkopolskich na cmentarzu w Magnuszewicach.
                Sołtys Magnuszewic wnioskowała o naprawę  drogi  przy wjeździe z ul.
Powstańców Wlkp. do Banku Spółdzielczego w Kotlinie oraz naprawę drogi przy zjeździe z
drogi nr 11 w Kotlinie w kierunku Magnuszewic.

 ad.10  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
            sesji.

               Odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Wójt
informował, że:

- wniosek o budowę chodnika przy drodze nr 11 w Kotlinie przesłano do GDDPiA w
Poznaniu,

- wniosek o budowę chodnika w Sławoszewie oraz budowę chodnika do Szkoły
Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie  przesłano do Zarządu Powiatu w
Jarocinie, z tym, że  będzie  kontynuowana budowa  chodnika w Racendowie,

- wniosek o naprawę przepustu na drodze Parzew - Sucha przesłano do Zarządu Dróg
Powiatowych w Pleszewie,

- wniosek o naprawę drogi w Parzewie  przesłano do Zarządu Dróg Powiatowych w
Jarocinie,

- topole przy Szkole Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie zdaniem
drogowców są za młode i za ładne do ścięcia,

- suche lipy przy ul. Teodorowskiej zostaną wycięte, a u pozostałych  obcięte gałęzie,
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- o wyczyszczenie Lubianki i Lutyni przesłano pismo do Wojewódzkiego Zarządu

Melioracji w Ostrowie Wlkp. Inspektorat w Jarocinie,
- wniosek o naprawę chodnika w Wyszkach i wykoszenie rowów  przy drodze Wyszki -

Magnuszewice przesłano do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie,
- droga na Pędzewie jest po postępowaniu o zamówieniach publicznych, prace

rozpoczną się w poniedziałek - 12 listopada,
- nie wykoszono do tej pory pasa po kolejce wąskotorowej na trasie Twardów - Wola

Książęca,
- co do oceny  Zarządu OSP w Kotlinie i polemiką z wypowiedziami w prasie na temat

straży przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej,  Wójt powiedział, że straż jest
niezależną organizacją, ale łaski nie robi i w końcu zechce spotkać się z Komisją
Rewizyjną, bowiem jest na zupełnym utrzymaniu  Gminy.

                 Na wnioski zgłoszone podczas dzisiejszej sesji Wójt odpowiedział:
- łańcuchy przy pomniku zostały skradzione i należy albo kupić plastikowe, albo zlecić
      wykucie żelaznych,
- płyta na kanale w Sławoszewie zostanie sprawdzona.
Wójt poinformował  o tym, że ścięto topól przy ul. Kościuszki ,o który wnioskowali radni
już w poprzedniej kadencji.
             Obecny na sesji  Stefan Dworzyński zadał Wójtowi pytanie - jak wygląda
odprowadzenie wody przy Szkole w Woli Książęcej ?
Wójt odpowiedział, że przy granicy działki  szkolnej  był mostek, który przeprowadzał
wodę pod drogą w stronę pola Pana Dworzyńskiego.  Gmina w miejscu obecnie
odkopanym  wybuduje studnię do której będzie wchodziła drena, która  zbiera wodę z
tego terenu. Będzie to tez studnia kontrolna czy  jest drożność przejścia na stronę stawu.
Przy stawie po stornie południowej przez budowę skarpy przez Pana Klauzę  naruszony
został układ wodny.  Na koszt Gminy Spółka Wodna sprawdzi rurociąg drenarski  od
działki Pana Kasperczyka w kierunku Szkoły, czy przy budowie wodociągu nie
przerwano dren.
Wójt przewidywał, że bez odkopania rowów przydrożnych się nie obejdzie.
Dalej mówił, że odwodnienie budynku szkolnego zostało zrobione paręnaście lat temu i
jest przekopany kanał przez pole Pana Dworzyńskiego, aż do Jego łąki. Natomiast w
budynku szkolnym dopóki będzie staw przy ścianie, to woda przechodzić będzie przez
ścianę  i do piwnicy i dopiero trafi do rurociągu.
             Pan Stanisław Kaganek z Kotlina w imieniu mieszkańców ul. Matejki złożył
podziękowanie  sołtysowi i Wójtowi za wybudowanie drogi Południowej.

ad.11 Zamknięcie obrad.
                Dziękując wszystkim  za przybycie Przewodniczący zamknął XIII sesję Rady
Gminy.
Przewodniczący przypomniał na zakończenie o  złożeniu przez delegacje  wiązanek i
zapalenie zniczy  pod pomnikami pamięci w: Kotlinie, Magnuszewicach, Orpiszewku i
Sławoszewie.

Protokółowała: Paterczyk K.                                Komisja Rewizyjna

                                                     Przewodniczący Józef Szymendera .................................

                                                     Członek Andrzej Sitnik                    .................................

 



 


